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函  
受 文 者 ： 國際扶輪 3490 地區各扶輪社 

發文日期 ： 2016 年 07 月 13 日 

發文字號 ： 國扶辦字第 201617017 號 

附    件 ： 附件一 Nomination_Form_EN 
主    旨 ： 函請各社推選國際扶輪責任企業獎競選優良扶輪人與企業伙伴赴

聯合國接受表揚。 

 

說    明 ：  

（一） 頃接國際扶輪總社來函，要求全球扶輪各地區於本年 7 月 29 日完成推舉該地區優

良扶輪人與企業伙伴各一名，再由總社遴選 6 名扶輪人與 2 名企業伙伴，預計 9
月 12日公佈結果並於 2016 年 11 月 12 日赴聯合國接受第一屆" Rotary Responsible 
Business Award 扶輪責任企業獎"表揚。 

這些優秀的扶輪社友及企業受獎者，將會被授與榮耀因他們貢獻出自已的時間，

物資及親自的提供協助在當地或國際間的社會及經濟的挑戰。 

（二） 扶輪人遴選條件： 

一、個人條件 
(1) 被提名人必須是目前的扶輪社成員或扶青團成員。 
(2) 被提名人必須是企業主或者提出創新的方式讓其私營企業的雇主運用於扶輪

的服務計畫。 
(3) 被提名人應具備志願服務的典範紀錄，理想的人選將參與超越籌款活動的其他

內容。 
(4) 被提名人應該是一個公認可靠的領頭執行者、高度願意的志願者、以及優良公

民能夠以服務增添扶輪和該社區光彩的人。 
(5) 被提名人應該有参與目前計畫活動或 2015 年 6 月之後已結案的計畫。 

(6) 之前已被表揚過，如 “Women of Action” , “Rotary’s Global Women of 
Action”  或 “White House Champions of Change” ，將不再列入此次資格。 

(7) 被提名人必須自費前往 2016 年 11 月聯合國日的表揚活動。 

二、参與計畫的條件 
(1) 被提名者的計畫必須證明對本地或國際社會的經濟狀況可衡量的、正面的影

響： 
    •經濟和社區發展 
    •就業培訓/技能強化 
    •小額信用/小額信貸 
    •創業 
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Date: Sat, 2 Jul 2016 11:47:38 -0600 

(2) 所服務的理想計畫應該含有下列例子： 
    •良好的合作/與其他外部機構合作包含有一個民營企業（地方企業、公司、

學校等） 
    •承諾支持社會企業，初創企業或企業培訓 
    • 創新思維/執行或創造性技術的使用 
    •被提名人的計畫必須含參與與支持扶輪社/地區扶輪基金會。 

（三）企業伙伴遴選條件 
    •在 2014-15 年或 2015-16 或扶輪年透過下列方式積極支持扶輪計畫在當地或國

際創造可衡量的、正面影響的經濟形勢： 
    •經濟和社區發展 
    •職業培訓/技能強化 
    •小額信用/小額信貸 
    •創業 
    •表現出長期承諾，當地社區或在世界各地支持志願者和人道活動。 
    •提供專業技術、資助或物質資源、或者本身援助於支持計畫的目標。 

（四）請各社於 7 月 20 日前將符合資格扶輪人與/或企業伙伴透過各分區助理總監向總監

當選人報名，由總監當選人向地區總監推薦後於 7 月 27 日決定地區人選，並於 7
月 29 日前完成向國際扶輪總社報名。 

（五）被推薦人與企業伙伴先行準備國際扶輪總社的問卷內容資料（如附件一），並於被

提名後迅速完成填寫草稿，7 月 25 日前交總監辦事處，以便提前完成報名程序。 
（六）請各社配合辦理，詳來函附件。 
 

 

正本：如受文者  
副本：前總監、總監當選人、總監提名人、各分區助理總監、地區副秘書 

地  區  總  監 : 謝木土 

 

 

附件 
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From: noreply@qemailserver.com 

To: o_cat1216@hotmail.com 

Subject: Nominations for the Rotary Responsible Business Award 

 

Dear Governor Hsieh: 

 

In keeping with the international community’s current conversation about the need for inclusive economic 

development and in recognition of the important role that businesses play in advancing economic conditions around 

the world, Rotary will honor six individual Rotary members and two business partners with our first “Rotary 

Responsible Business Award” during Rotary Day at the United Nations on Saturday 12 November 2016. These 

distinguished individuals and companies will be honored for their commitment to using their time, material resources, 

and hands-on assistance to address social and economic challenges locally or internationally. In order to find the 

best candidates for this recognition, ensure that the selection process is fair to all concerned, and guarantee broad 

geographical representation, I am reaching out to you and your fellow governors for nominations. 

 

All district governors-elect, in consultation with current district governor have the opportunity to nominate one 

Rotarian candidate and one business partner from their district that meet the recognition criteria. The complete list of 

nomination criteria can be found on the official nomination form. Regrettably, those previously honored as “Women of 

Action,” “Global Women of Action” or White House “Champions of Change” are not eligible for this award. 

 

When all of the nominations have been received, six honorees and two business partners will be selected by a 

selection panel appointed by President-elect John Germ. Honorees will be notified of their selection by email the 

week of 12 September. 

 

Below is a link to the electronic nomination form. Please read the instructions and guidelines carefully and be mindful 

of the eligibility criteria.  

 

Please note that the provided link is unique to you and your district. While you may share the link with 

others, the form may only be submitted once. Thus, it is imperative that you ensure that the form is 

completed in its entirety before submission. 

 

You may download a preview of the nomination form as a Microsoft Word document by clicking 

here:Nomination form EN (Download) 

 

The preview form can be shared with Rotary clubs and leaders in your area but cannot be submitted to Rotary 

for consideration. Only nominations submitted via the online form will be considered valid. 

 

Completed nominations must be submitted to Rotary no later than Friday 29 July 2016. Nominations received 

tel:(03)9310-867
mailto:noreply@qemailserver.com
mailto:o_cat1216@hotmail.com
https://rotary.qualtrics.com/CP/File.php?F=F_bezzoSc5rIKj9WZ
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after that date cannot be accepted. 

 

Please contact Public and External Relations (ResponsibleBusiness@rotary.org) if you have any questions or 

experience any difficulty completing the nomination form. 

 

Thank you for your help with this process. 

 

Sincerely, 

 

 

John Germ 

President, Rotary International 2016-17 

tel:(03)9310-867
mailto:ResponsibleBusiness@rotary.org?subject=Responsible%20Business%20Award%20Question

